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           Information från styrelsen 
  

Vid styrelsemötet 18 oktober 2021 togs bland annat följande upp: 

 
 

Besiktning av ommålning av fasader, förråd, vindskydd och staket 
 

Garantibesiktning av årets målade områden (Glassgränd och Snipgränd med höga 
nummer) gjordes den 25 september av besiktningsman Leif Ulander från PLG-gruppen. 
Smärre påpekanden noterades. En ny besiktning av de kvarvarande arbetena skedde den 
13 oktober. Fortfarande återstår en del att åtgärda.  
 

Hemsida och ärendehanteringssystem 
 

Nils Petter Flemström föreslog i styrelsemötet 2 juni att styrelsen arbetar för att få till ett 
fungerande ärendehanteringssystem. Han har via en kontakt tagit fram ett förslag som 
testats av styrelsen.   
Frågan om föreningens hemsida aktualiserades i samband med detta. Nuvarande hemsida 
är bara för envägskommunikation så det vore bra att få till en hemsida som gör det möjligt 
med flervägskommunikation.  
 

Det beslöts den 20 september att Nils Petter F och Erik N kontaktar Ola Albertsson 
(Glassgränd 19) att fram ett förslag till hemsida. 
 

En ny version som skickades ut till styrelsen diskuterades i dagens möte. Förslaget ser bra 
ut men fortsatt utvecklingsarbete behöver göras. Bland annat behöver innehållet på 
hemsidan gås igenom och revideras. 
 

Det beslöts att Nils Petter F och Erik N går vidare med utvecklingsarbetet och även ordnar 
en ny plats på nätet för den nya hemsidan. 
 

Bredband och kabel-TV 
 

Paul N och Nils Petter F informerade från ett telefonmöte de haft med Lotta Olsson på 
SAPPA med anledning av ett offertförslag SAPPA tidigare skickat angående bredband och 
kabel-TV. Efter mötet har SAPPA skickat en ett justerat offertförslag. Vilken lösning 
föreningen bestämmer sig för i fortsättningen beror bland annat på kapacitetsbehov och 
tekniska lösningar med svitschar och fiber. 
 

Offertförfrågan har förutom med SAPPA också skickats till Bredband 2, Banhof, A3 och 
Bredbandson. Föreningen har fått offerter från Bredband 2, Banhof. Leveranstid är ca 3-5 
månader beroende på bolag. 
 

Det beslöts att uppdra Nordantenn att kolla upp vad föreningen har för fiber och teknisk 
lösning och även att säga upp avtalet om leverans om Internetkapacitet och 
distributionsavtalet om leverans av kabel-TV som föreningen har med Telia. 
 

Frågan tas upp igen på styrelsemötet 15 november. 
 

Kommande styrelsemöten: 1 och 15 november. 
 

 


